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ZAPYTANIE 

 
Szanowny Pani Prezydencie 
 Proszę o informację, ile wydano w ciągu ostatnich czterech lat (2018, 2019, 2020, 2021)                    
na promocję i działania marketingowe, PR, reklamę, etc. przez gminę Legnica oraz wszystkie jednostki 
podległe, w tym wszystkie miejskie spółki wg następującego klucza: 
 - nazwa zlecającego,  
- nazwa wykonawcy,  
- przedmiot umowy, 
- wartość  zlecenia,  
- tryb wybory wykonawcy. 
- data umowy. 
 

 
 

Z poważaniem, 
 

 

          Jarosław Rabczenko 

 


